
KARTON ÇANTA

ISLAK MENDİL

PROMOSYON ÜRÜNLERİ

MATBU İŞLER

Kemaliye Mahallesi P.T.T Arkası Deniz Sokak No: 11/A   Zemin Kat 
VAKFIKEBİR / TRABZON

0 462 841 56 00
0 533 419 53 15

PARTİ AFİŞLERİ

I GAS ZA ET TS ESO İP   vN e A M

M Aİ TL BK AÜ AY SÜ IB

1978

B M

MAGNET

DAVETİYE

BROŞÜR / AFİŞ

YIL : 21         SAYI: 1103

Kentimizin sakini
değil, sahibi

olalım.

Bu gazete  Basın
Ahlak İlkeleri'ne
uymayı taahhüt

eder.

BüyüklimanBüyükliman
Postası NİSAN

2024 SALI

30

Ankara Trabzon Günleri 25 Nisan'da başlayıp 28 Nisan günü son buldu. Ankara Trabzon Günlerine
ilgi bir hayli yoğundu. Etkinliğe sadece Trabzon'lu firmaların katılması dikkatlerden kaçmadı.   

FINDIK KOZALAK AKARI ÝLE MÜCADELE 
ındık kozalak akarları sadece fındık 

Fçeşitleri üzerinde beslenirler ve iki 
değişik formu bulunmaktadır. Gal 

oluşturan formu sadece generatif 
tomurcuklar üzerinde beslenerek kozalak 
oluşturmakta ve böylece verim kaybına 
neden olmaktadır. Diğer formu ise fındığın 
hem generatif hem de vejetatif 
kısımlarında beslenerek meyvelerin ve 
tomurcukların dökülmesine deformasyonlu 
bitki organlarının oluşmasına neden 
olmakta, verimi olumsuz yönde 
etkilemektedir. Ayrıca her iki türün de 
beslenmesi sonucunda dişi ve erkek 
çiçekler, tomurcuklar, kozalaklar dökülerek 
kuru sürgünlerin oluşmasına neden olurlar.   

BAÞKENT'TE TRABZON COÞKUSU

> Alper Özkan KARAGÖL 5'de

VAKFIKEBİR'DE ÇIKAR, HAFTALIK BAĞIMSIZ SİYASİ GAZETE         FİYATI: 4,00   (KDV DAHİL)

Fındık kozalak akarı çok önemli bir fındık zararlısı olup; fındığın meyve, yaprak ve sürgün gözlerini tahrip ederek ekonomik kayıplara neden olmaktadır.   

umhurbaşkanlığı 

CKararnamesi ile 
Trabzon'un yıllardır 

hayalini kurduğu Raylı Sistem 
Hattı Projesi'nin yapım 
çalışmaları, yapılan protokolle 
Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi'nden, Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanlığı'na devredildi. 
Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi'nde gerçekleşen ve 
çok sayıda basın mensubunun 

katıldığı tarihi törende 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ahmet Metin Genç ve 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı 
Altyapı Yatırımları Genel 
Müdürü Dr. Yalçın Eyigün devir 
protokolüne imza attı. Raylı 
Sistem Projesi'nin hayata 
geçmesiyle ilgili büyük bir 
heyecan duyduğunu ifade eden 
Başkan Genç, 
“Trabzon'umuzda bir süredir 

gündemde olan, özellikle yerel 
seçim sürecinde 
hemşehrilerimle paylaştığım ve 
göreve gelir gelmez ilk ele 
alacağımız proje olarak taahhüt 
ettiğimiz şehir içi Raylı Sistem 
Hattı'nın startını bugün kıymetli 
genel müdürümüzle birlikte 
imza altına alıyoruz. 
İmzalayacağımız protokolün 
hayırlı uğurlu olmasını 
diliyorum. > Sadık AYDIN 2'de

laştırma ve Altyapı Bakanı 

UAbdulkadir Uraloğlu, Trabzon 
Tanıtım Günleri Etkinliğinde 

yaptığı konuşmasında, Trabzon'un 
ulaştırma altyapısına 147 milyar liranın 
üzerinde yatırım yaptıklarını açıklayarak, 
Trabzon'un Türkiye'nin en yaşanabilir 
kentler listesinde 10'uncu sırada 
olduğunu söyledi. 2023 yılında yaklaşık 1 
milyar 58 milyon dolar ihracat 
gerçekleştirerek Doğu Karadeniz illeri 
arasında en fazla ihracat yapan şehrin 
Trabzon olduğunu belirten Uraloğlu, 
“Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan'ın liderliğinde hem Türkiye'ye 
hem de Trabzon'a vefa borcumuzu 
ödemeye gayret ediyoruz. Trabzon 
Büyükşehir Belediyesi ile Trabzon Hafif 
Raylı Sistemi'ni hayata geçirecek 
protokolü imzaladık. Trabzon'umuza 31.9 
kilometre uzunluğunda kent içi raylı 
sistemi kazandıracağız.” diye konuştu.

Okul idari bina toplantı salonunda gerçekleştirilen sunumda, İşletme Müdürü Zeliha Olgun,
üretim süreçleri hakkında bilgi ve deneyimlerini büyük bir özveri ile paylaştı.

> Sadık AYDIN 3'de

BAÞKAN GENÇ RAYLI SÝSTEM
ÝÇÝN ÇOK HIZLI BAÞLADI
Şehrin öncelikleri için kararlı bir şekilde çalışmalarını yürüten Trabzon Büyükşehir
Belediye Başkanı Ahmet Metin Genç, çok önem verdiği projelerin başında gelen Raylı
Sistem Hattı'nın hayata geçmesi için Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı ile protokol imza töreni
düzenledi. Başkan Genç, “Bu projeyi bitmiş şekliyle görüyor gibi heyecanını hissediyorum” dedi.

BEÞÝKDÜZÜ MYO'DA
SEKTÖR BULUÞMASI

TRABZON UNIVERSITESI,
ESKI HASTANEYI ISTEDI

> Ahmet KAMBUROĞLU 5'de

Trabzon Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Emin Aşıkkutlu, Sağlık Bakanlığından
Tonya Devlet Hastanesinin eski binasını Tonya Meslek Yüksekokulu için istedi.

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de
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FINDIK KOZALAK AKARI İLE MÜCADELE
Fındık kozalak akarı çok önemli bir fındık zararlısı olup; fındığın meyve, yaprak ve sürgün gözlerini tahrip ederek ekonomik kayıplara neden olmaktadır. 

F
ındık kozalak akarları 
sadece fındık çeşitleri 
üzerinde beslenirler ve iki 

değişik formu bulunmaktadır. 
Gal oluşturan formu sadece 
generatif tomurcuklar üzerinde 
beslenerek kozalak 
oluşturmakta ve böylece verim 

kaybına neden olmaktadır. 
Diğer formu ise fındığın hem 
generatif hem de vejetatif 
kısımlarında beslenerek 
meyvelerin ve tomurcukların 
dökülmesine deformasyonlu 
bitki organlarının oluşmasına 
neden olmakta, verimi olumsuz 

yönde etkilemektedir. Ayrıca her 
iki türün de beslenmesi 
sonucunda dişi ve erkek 
çiçekler, tomurcuklar, kozalaklar 
dökülerek kuru sürgünlerin 
oluşmasına neden olurlar.   
“MEKANİK MÜCADELE 
KOZALAK AKARLARINA 

KARŞI ETKİLİ BİR 
YÖNTEMDİR”
Fındık kozalak akarlarının 
birçok doğal düşmanı 
bulunmaktadır ve bunlardan 
(verticillium lecanii) bazıları 
akarlar üzerinde yüksek etki 
gösterebilmektedir. Öncelikle 
çevrenin ve faydalıların 
gözetildiği Entegre Mücadele 
Prensipleri dahilinde mücadele 
faaliyetleri sürdürülmeli, 
kimyasal mücadele en son çare 
olarak düşünülmelidir.  Zararlıya 
karşı mekanik ve kimyasal 
mücadele uygulanmaktadır. 
Mekanik mücadele kozalak 
akarlarına karşı etkili bir 
yöntemdir. Kışın yapraksız 
dönemde kozalaklar toplanıp 
bahçe içinde bir yere toplu 
olarak bırakılmalıdır. Sürekli 
mekanik mücadele yapılan 
bahçelerde kimyasal 
mücadeleye gerek duyulmaz.  
Mekanik mücadele yapılmayan 
bahçelerde kimyasal 
mücadeleye karar vermek için 
bir ön sayım yapılmalıdır. Bu 
amaçla 1-10 da büyüklükteki 
bahçelerde 10 ocak, 11-30 da 
büyüklükteki bahçelerde 20 

ocak ve 30 da' dan büyük olan 
bahçelerde de 30 ocak tesadüfi 
olarak işaretlenir. İşaretli her 
ocağın 1'er dalındaki kozalaklar 
sayılarak kaydedilir. Bulunan 
rakamlardan yararlanarak, bir 
daldaki ortalama kozalak sayısı 
hesaplanır. Bir dalda ortalama 5 
kozalak varsa kimyasal 
mücadele nin yapılması gerekir. 
“EN UYGUN KİMYASAL 
MÜCADELE ZAMANI NİSAN 
SONU MAYIS BAŞIDIR”
En uygun kimyasal mücadele 
zamanı akarların göçünün 
yoğun olduğu Nisan sonu 
Mayıs başındaki bir haftalık 
süredir. Bu dönemde uç 
sürgünler 4-4,5 yapraklı, yeni 
tomurcuklar toplu iğne başının 
yarısı büyüklükte ve yeni 
gelişen meyveler mercimek 
büyüklüğüne geldiği dönemdir. 
Fenoloji takibi yapılarak bu 
dönem belirlenmeli ve 
ilaçlamalar bir hafta içinde 
bitirilmelidir.  Kimyasal 
mücadelede Bakanlığımız 
tarafından tavsiye edilen bitki 
koruma ürünleri kullanılmalıdır. 
İlaçlama sabah erken saatlerde 
ya da akşamüzeri iyi bir 

kaplama sağlayacak şekilde 
yapılmalı, ilaçlama esnasında 
maske, eldiven vb. tüm 
koruyucu tedbirler alınmalıdır. 
Öğle saatlerinde ilaçlama 
yapılmasından kaçınılmalıdır.   
İlçe Müdürümüz Remziye 
Kuleyin açıklamasında; 
Kozalaklar kesinlikle 
yakılmamalı ve gömülmemelidir. 
Kozalakların içi diğer faydalı 
akar ve böcekler için de bir 
barınak yeridir. Fındık Kozalak 
Akarı çok yavaş hareket ettikleri 
ve olumsuz çevre şartlarından 
çok çabuk etkilendikleri için 
kozalakları terk edemezler ve 
kuruyan kozalaklar içinde besin 
bulamadıkları için ölürler. 
Kozalakların içerisinde barınan 
faydalı böcekler kozalakları terk 
ederek faaliyetlerini devam 
ettirirler. Fındık bahçelerinin 
ana zararlılarından olan fındık 
kozalak akarına bağlı 
üreticilerimizin verim kaybı 
yaşamamaları için fındık 
bahçelerini kontrol etmelerinin, 
zararlıya karşı zamanında ve 
ruhsatlı ilaçlarla mücadele 
yapmalarının faydalarına 
olacağını belirtmiştir.

BAŞKAN GENÇ RAYLI SİSTEM İÇİN ÇOK HIZLI BAŞLADI
Şehrin öncelikleri için kararlı bir şekilde çalışmalarını yürüten Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet Metin Genç,
çok önem verdiği projelerin başında gelen Raylı Sistem Hattı'nın hayata geçmesi için Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı ile
protokol imza töreni düzenledi. Başkan Genç, “Bu projeyi bitmiş şekliyle görüyor gibi heyecanını hissediyorum” dedi.

C
umhurbaşkanlığı 
Kararnamesi ile 
Trabzon'un yıllardır 

hayalini kurduğu Raylı Sistem 
Hattı Projesi'nin yapım 
çalışmaları, yapılan protokolle 
Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi'nden, Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanlığı'na devredildi. 
Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi'nde gerçekleşen ve 
çok sayıda basın mensubunun 
katıldığı tarihi törende 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ahmet Metin Genç ve Ulaştırma 
ve Altyapı Bakanlığı Altyapı 
Yatırımları Genel Müdürü Dr. 
Yalçın Eyigün devir protokolüne 
imza attı. Raylı Sistem 
Projesi'nin hayata geçmesiyle 
ilgili büyük bir heyecan 
duyduğunu ifade eden Başkan 
Genç, “Trabzon'umuzda bir 
süredir gündemde olan, özellikle 
yerel seçim sürecinde 
hemşehrilerimle paylaştığım ve 
göreve gelir gelmez ilk ele 
alacağımız proje olarak taahhüt 
ettiğimiz şehir içi Raylı Sistem 
Hattı'nın startını bugün kıymetli 
genel müdürümüzle birlikte imza 
altına alıyoruz. İmzalayacağımız 
protokolün hayırlı uğurlu 
olmasını diliyorum. Şehir içi raylı 
sistem konusunu iki yönüyle 
beraber izah etmiştim. Özellikle 

kıyı bandında sıkışan yapılaşma 
ve ticari yaşam dolayısıyla 
sıkışan trafiğimizi daha da 
rahatlatacak. O stresi ortadan 
kaldıracak. Hem ulaşım hızı 
hem de ulaşım konforu 
nedeniyle de bir standart 
yükseltmemize sebep olacak. 
Halkımızın trafik konusunda 
daha rahata ereceği bir ulaşım 
aksını yeni bir ulaşım 
standartıyla beraber hizmete 
almanın şehrimize çok faydası 
olacak” dedi. 
ŞEHRİMİZE VERDİĞİMİZ 
SÖZÜN GEREĞİNİ YAPTIK
Göreve gelir gelmez bu projeyle 
ilgili çalışmalar yaptığını belirten 
Başkan Genç, “Trabzon'umuzda 
artık raylı sistemin şehir 
merkezinde olmasının bu şehrin 
vizyonunu, geleceğine dair olan 
artılarına, standartlarına bir 
değer daha katacağı saikiyle 
beraber bu projemizi seçim 
döneminde de paylaşmıştık. 
Göreve gelir gelmez de 
şehrimizin evladı Ulaştırma 
Bakanımızla beraber birlikte bu 
konuda bakanlık, bürokrasimiz, 
kıymetli genel müdürümüz ile iki 
kez toplantı yaptık. Sayın 
bakanımızın da bu konudaki 
hassasiyetiyle de birlikte, bizim 
de şehrimize verdiğimiz sözün 
de bir gereği olarak daha önce 

protokolle cumhurbaşkanımızın 
talimatı ve kararnamesiyle 
Ulaştırma Bakanlığı bünyemize 
alınmıştı. Projemizi, Trabzon 
Büyükşehir Belediyesi ve 
Ulaştırma Bakanlığı arasında 
imzalanan protokole hayata 
geçiriyoruz. Bugünden itibaren 
inşallah ay, gün, saat bu işi takip 
edip bu dönem nihayetlendirmek 
istiyoruz. Projemiz geneli 
itibariyle 824 bin kişinin yaşadığı 
şehrimizde özellikle Akçaabat, 
Yomra ve Ortahisar ölçeğimizde 
500 bin nüfusun yaşadığı 
sirkülasyonun en yoğun olduğu 
alana hizmet etme hedefiyle 
beraber yapılıyor. Yani Akçaabat 
ve Yomra arası planlanıyor. 
Ancak projemizin başlangıç 
aşaması şehir hastanemizin de 
hizmete alınması ile beraber 
daha yoğun bir alan olacak” diye 
konuştu.
PROJEYİ HASSASİYETLE 
TAKİP EDECEĞİZ
Başkan Genç, sözlerini şu 
şekilde sürdürdü: “Etaplamanın 
en yoğun alanı Akyazı-Meydan 
olarak, yani 8.7 kilometrelik alan 
itibariyle başlayacağız. Hemen 
akabinde üniversitemize yani 
Akyazı-Havalimanı aksıyla 
beraber 16 kilometrelik kısmını 
Ortahisar ölçekli olarak ele 
alacağız. Ardından da Akçaabat 
ve Yomra bağlantımız şeklinde 
projemizi devam ettirmeyi arzu 
ediyoruz. Hatırlarsanız bu 
projemizi kıymetli 
cumhurbaşkanımız, Trabzon 
ziyaretinde de hemşehrileriyle 
beraber buluşmasında gündeme 
getirmiş, paylaşmıştı. Biz de bir 
manada ondan sonraki süreci 
şehrimizde bu projeyi 
önceliklendirerek ve şehirdeki 
beklentiyi karşılamak adına bu 
çalışmayı hızlı bir şekilde 
başlattık. Ben bu vesileyle 
kıymetli cumhurbaşkanımıza 
şehrimiz adına, hemşehrilerim 
adına şükranlarımı arz etmek 
istiyorum. Ama biraz önce de 
arz ettiğim gibi değerli Ulaştırma 
Bakanımız, şehrimizin evladı 

Sayın Abdulkadir Uraloğlu 
bakanımıza, onun kıymetli genel 
müdürüne, protokolümüzü 
beraber imza altına alacağımız 
kıymetli bürokratlarına, bu 
konuda emek veren değerli 
mesai arkadaşlarıma teşekkür 
etmek istiyorum. Bu projeyi şu 
anda bitmiş şekliyle görüyor gibi 
heyecanını da hissediyorum. Biz 
bu şehrin evladıyız. Bu şehir bizi 
yetiştirdi ve bu şehre hizmet 
etmenin heyecanı her şeyin 
üstünde. Büyükşehir Belediyesi 
olarak projeyi hassasiyetle takip 
edip şehrimize kazandıracağız” 
ifadelerini kullandı.
GENEL BÜTÇEDEN 
YAPILACAK
Konuşmalarına Büyükşehir 
Belediye Başkanlığına seçilen 
Ahmet Metin Genç'i kutlayarak 
başlayan Altyapı Yatırımları 
Genel Müdürü Dr. Yalçın Eyigün, 
“Cumhurbaşkanımızın başlattığı, 
genel bütçeden Büyükşehir 
Belediyelerine Raylı Sistem 
katkısı uygulaması bir devrim 
niteliğinde oldu. Ulaştırma 
Bakanlığı ile Büyükşehir 
Belediyesi'nin iş birliği 
çerçevesinde iyi eserler ortaya 
çıkmaya başladı. 
Trabzon'umuzda da iki üç yıllık 
bir geçmişi var. Trabzon'da 
ulaşım ana planının 
güncellenmesiyle birlikte raylı 
sitem ihtiyacı ortaya çıktı. 
Bugünkü protokolle birlikte en 
uzun raylı sistem çalışmasını 
Trabzon için başlatacağız. İki 
ucuna baktığımızda 32 
kilometreden bahsediyoruz. 
Hatta uygulamaya geçtiğimizde 
belki bu çalışmanın gereği daha 
da uzun bir hale gelecek. Yani 
bakanlığımızın bir şehirde en 
uzun raylı sistem çalışması 
olacak diyebiliriz. Şehrimize 
hayırlı olsun. İnşallah çok kısa 
bir süre içerisinde hizmete 
açmak nasip olacaktır. Hayır 
olsun diyorum” şeklinde 
konuştu. Konuşmaların ardından 
Raylı Sistem Hattı'nın devir 
protokolü imzalandı.

Geçtiğimiz aylarda Şalpazarı 
İlçemiz genelinde bazı projeler 
yapılırsa İlçemiz ekonomisi için 
can suyu olabilir diye 
Büyükliman Posta okuyucuları 
için köşe yazımıza devam 
ediyorduk ancak Yurdumuz 
genelindeki seçim sürecinde 
bu yazılarımıza ara vermiştik. 
Şimdi yerel seçim süreci 
dönemi bitti. Bizlerde 
kabuğumuza çekildik 
önümüzdeki yaşam ve güncel 
konularımıza siz değerli 
okuyucularımız için bir şeyler 
yazmaya çalışacağız. 
 Artık İlk bahar geldi sayılır 
havalar biraz daha doğa 
kokmaya insanlarımızın köy 
stresinden kurtulup doğaya 
kendini bırakma yayla özlemi 
içlerimizde uyanmaya 
başladığı şu günlerde Yayla 
şenliklerinin öncüsü Trabzon İl 
genelinde yapılan 60'a yakın 
kültür şenliğinin de öncüsü 
olan her yıl geleneksel olarak 
kutlanmaya başlanan bu yıl 29. 
Defa kutlanacak Acısu 
Hıdrellez Bahar Şenliği 12 
Mayıs 2024 Pazar günü 
yapılacak. Hatırlanacağı gibi 
Dünyada olduğu gibi Yurdumuz 
genelinde de ciddi ölümlere 
neden olan Covid-19 
Koronavirüs vakasından dolayı 
yapılamamıştı.
Geleneksel Kültür 
Şenliklerinde Mısır Unu 
Helvası, Bişi Üretim İle Yapılan 
Tanıtımın Önemi Anlatılmalıdır; 
Şeker kullanmadan pekmezle 
mısır unu helvası ve bişi 
yapımının Türkiye'de 
tutacağını düşünmekteyim. Bu 
aynı zamanda yörede elma, 
armut ve dut yetiştiriciliğini de 
teşvik edecektir. Her iki ürün 
hem fırıncılık hem de 
pastanecilik faaliyetlerine 
eklemlenerek de yapılabilir 
kanaatindeyim. Mısır unu 
helvası mısır tarımını da 

olumlu etkileyecektir. İlçe 
merkezine bağlı köylerdeki 
eskisi gibi mısır bahçeleri ekilip 
dikilmemeye başladı hazıra 
dayalı oldu. Köylerde 
geçinemeyenler gurbetin 
yolunu tuttu. Kültür etkinlikleri 
kapsamında yapılan şenlik 
alanlarında İlgili ekipler 
tarafından ikram olarak 
dağıtımı yapılan bu tadımlık 
ürünler aslında İlçe 
ekonomisinin belki de 
gelecekte İlçemiz Şalpazarı'nın 
tanıtımına can suyu olacak 
projelerdir.
Yukarıdaki yazımda belirtmiş 
olduğum ilçemizin her 
mahallesindeki aile bireyleri 
tarafından yapılan ürünlerin 
geleneksel olarak yapıldığını 
biliyoruz. 
Halk Eğitim Desteği İle Usta 
Öğretiler Yetiştirilebilir; 
Yöremizin değişik yemek ve 
damak tadı ürünler bakımından 
çok zengin bir kültür mutfağına 
sahip olduğumuzu 
unutmayalım. İlçe 
Kaymakamlık İlçe Belediyesi 
Kültür Müdürlüğü gibi kurumlar 
tarafından oluşturulan bir ekip 
tarafından bu ürünlerin 
yapılmasını bilen usta 
öğreticiler Halk Eğitim çatısı 
altında kursiyerlere eğitim ve 
yapım kursunun ardından 
verdiği başarı belgesiyle 
açacakları iş yerlerinde hem 
aile bütçesine katkı hem de 
gelecekte İlçe ekonomisinin ve 
gelişen teknolojiyle beraber 
Kültür turizmi için Denizlerden 
sonra doğaya yeşile hakim 
tepelere vadilere Yaylalara 
gelen turistlerin gözdesi olacak 
bu ürünler üreticiden tüketiciye 
bir can suyu olacaktır. Değerli 
Büyükliman Posta Gazetesi 
Okuyucularımız bir sonraki 
İlçemize can suyu olabilecek 
öneri yazılarımızda buluşmak 
üzere hoşça kalınız.

AĞASAR'DAN BÜYÜKLİMAN'A BAKIŞ

“İlçemizin Tanıtımına Destek
Olabilecek Projelerimiz Desteklenmelidir.”

Mustafa ÖZCAN



U
laştırma ve Altyapı 
Bakanı Abdulkadir 
Uraloğlu, Trabzon 

Tanıtım Günleri Etkinliğinde 
yaptığı konuşmasında, 
Trabzon'un ulaştırma altyapısına 
147 milyar liranın üzerinde 
yatırım yaptıklarını açıklayarak, 
Trabzon'un Türkiye'nin en 
yaşanabilir kentler listesinde 
10'uncu sırada olduğunu 
söyledi. 2023 yılında yaklaşık 1 

milyar 58 milyon dolar ihracat 
gerçekleştirerek Doğu 
Karadeniz illeri arasında en 
fazla ihracat yapan şehrin 
Trabzon olduğunu belirten 
Uraloğlu, “Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan'ın 
liderliğinde hem Türkiye'ye hem 
de Trabzon'a vefa borcumuzu 
ödemeye gayret ediyoruz. 
Trabzon Büyükşehir Belediyesi 
ile Trabzon Hafif Raylı Sistemi'ni 
hayata geçirecek protokolü 
imzaladık. Trabzon'umuza 31.9 
kilometre uzunluğunda kent içi 
raylı sistemi kazandıracağız.” 
diye konuştu.
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 
Abdulkadir Uraloğlu, Başkent 
Trabzon Dernekler Federasyonu 
koordinasyonunda 
gerçekleştirilen Trabzon Tanıtım 
Günleri Etkinliklerine katıldı. 
Burada yaptığı konuşmasında 
Trabzonlu hemşerileriyle bir 
araya gelmekten büyük 
memnuniyet duyduğunu dile 
getiren Uraloğlu, “Şöyle bir 
etrafa bakınca gerçekten de 
'bize her yer Trabzon' diyorum. 
Trabzonlular olarak adeta 
cennetten bir köşe olan 
Trabzon'umuzla gurur duyarız. 
Çünkü Trabzon'umuzun her yeri 
bir başka güzel; Haldizen, 
Karester, Şolma, Mavura, 
Kadırga, Sisdağı, Hıdırnebi, 
Beypınarı,  Sultanmurat gibi 

başı dumanlı yaylaları, Uzungöl, 
Aygır Gölü, Balıklı Göl, Altındere 
Vadisi Milli Parkı, Kayabaşı 
Tabiat Parkı, Çalköy Mağarası, 
Sera Gölü ve  Değirmendere 
gibi eşsiz doğa harikalarıyla 
Allahu Teala özene bezene 
yaratmış. Birçok 
vatandaşımızın, hatta başka 
ülkelerin resimlerde, 
televizyonlarda, mecmualarda 
gıptayla gördüğü manzaraları 

biz doyasıya yaşadık, yaşıyoruz 
hamdolsun. Ecdadımız tüm bu 
nimetleri inanç, ahlak ve 
maneviyat mayasıyla yoğurmuş, 
nevi şahsına münhasır bir 
kimliği günümüze kadar 
ulaştırmış, ne kadar şükretsek 
azdır.” dedi.
“TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR 
YANINA KÖK SALDIK”
Trabzon Tanıtım Günleri gibi 
etkinliklerin sıla hasretinde 
kavrulan yüreklerin avunduğu 
güzide organizasyonlar 
olduğunu belirten Uraloğlu, 
“Bizler Trabzonlular olarak 
ülkemizin ihtiyaç duyduğu her 
alanda iş için aş için Türkiye'nin 
dört bir yanına kök saldık. İşçi 
olduk, doktor olduk, memur 
olduk, asker olduk, esnaf olduk, 
sanayici olduk, iş insanı olduk, 
siyasetçi olduk. Ama her 
gittiğimiz yerde kurduğumuz 
hemşeri ve yardımlaşma 
cemiyetleri ile kültürümüzü 
yaşattık, Trabzon'u, 
Trabzonluluk kimliğimizi tanıttık. 
Tarihimizi, kültürümüzü, 
şehrimizin eşsiz doğa 
güzelliklerini ve ürettiklerini 
tanıtmak için çok iyi fırsatlardır. 
Ancak en önemli özelliklerinden 
biri ise insanın doğduğu yer ile 
doyduğu yer arasında bir 
kardeşlik köprüsü kurmasıdır.” 
şeklinde konuştu.
“ASLOLAN KAYNAŞMAK, 

KUCAKLAŞMAK”
Trabzon'un ahenk içeresinde 
yaşayan binlerce yıllık bir kültür 
mozaiği, Kardeşlik şehri, Kültür 
turizm ve ticaret şehri 
olduğunun altını çizen Uraloğlu. 
“Böyle olduğu için de 
Trabzon'umuzun güzelliklerini, 
zenginliklerini, bolluk ve 
bereketini tanıtmak, tattırmak ve 
göstermek için böyle günler 
düzenliyoruz. Ama elbette 

burada aslolan ticaret değil, 
aslolan kaynaşmak, 
kucaklaşmak, hasret gidermek, 
şehirleri, kültürleri tanıtmak, 
bolluk ve berekete ortak 
olmaktır. Bugün burada bir 
nebze de olsa muhteşem 
memleket havasını solumuş 
oluyoruz. Bu ve benzer 
etkinlikleri sıklaştırmak, 
yurdumuzun dört bir yanında da 
gerçekleştirmek gerekiyor. 
Çünkü Trabzon bunu hak ediyor. 
Elbette meseleye sadece 
hemşeri gözüyle bakmamak 
gerekir. Trabzon Tanıtım Günleri 
ile 85 milyon vatandaşımıza 
Trabzon'umuzu tanıtıyoruz. 
Trabzon'umuzun zenginliğini, 
kültürünü, insanını ne kadar iyi 
tanıtırsak, şehrimizin geleceğine 
o denli büyük yatırım yapmış 
oluruz.” diye konuştu.
“TRABZON, DOĞU 
KARADENİZİN EN FAZLA 
İHRACAT YAPAN ŞEHRİ"
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan'ın liderliğinde hem 
Türkiye'ye hem de Trabzon'a 
vefa borcunu, gönül borcunu ve 
hizmet borcunu en iyi şekilde 
ödemek için gayret ettiklerini 
vurgulayan Uraloğlu, “Bugün 
Trabzon, eski Trabzon değil. 
Trabzon'umuz Türkiye'nin en 
yaşanabilir kentler listesinde 10. 
sırada. 2023 yılında yaklaşık 1 
milyar 58 milyon dolar ihracat 

gerçekleştirerek Doğu 
Karadeniz illeri arasında en 
fazla ihracat yapan şehir oldu.” 
şeklinde konuştu.
''2023 YILINDA TRABZON'U 1 
MİLYON 300 BİN KİŞİ ZİYARET 
ETTİ”
Trabzon'un son yıllarda sürekli 
artış gösteren bir turizm 
potansiyelinin olduğunu belirten 
Uraloğlu, “2023 yılında 
Trabzon'umuzu 706 bin 532 

yabancı, 612 bin 767 de yerli 
turist olmak üzere 1 milyon 300 
binin üzerinde misafir ziyaret 
etti. Bu sayının bu yıl 1,5 
milyonu aşacağını düşünüyoruz. 
Peki, bunu nasıl sağlayacağız? 
Elbette kaliteyle ve 
markalaşmayla. 
Trabzon'umuzda bin bir çeşit 
ürün var, işte burada da bunları 
görüyoruz. Bunları üretirken 
markalaşmaya önem vermemiz 
gerekiyor. Ürünün aranan marka 
oldu mu Fizan'da da olsa seni 
bulurlar. İyi bir marka ile tüm 
dünyaya açılmak mümkün. 
Dünyada bunun pek çok örneği 
var.  Şahsen bu tür etkinlikleri, 
üreticilerimizin ufkunu açması 
noktasında da önemsiyorum. 
Hükümet olarak biz her türlü 
desteği veriyoruz, vermeye de 
devam edeceğiz.” dedi.
“147 MİLYAR LİRANIN 
ÜZERİNDE YATIRIM 
GERÇEKLEŞTİRDİK”
Artık en kuzeyden en güneye, 
en doğudan en batıya 
ulaşılabilir, erişilebilir bir Türkiye 
ve Ulaşım altyapısı çok ama çok 
gelişmiş bir Trabzon olduğunu 
vurgulayan Bakan Uraloğlu, 
“Ulaşım, erişim diye bir dert yok 
artık. Son 22 yılda 
Trabzon'umuzun ulaşım ve 
iletişim altyapısına 147 milyar 
lira üstünde yatırım 
gerçekleştirdik. Trabzon'un 

2003'e kadar sadece 56 
kilometre bölünmüş yolu vardı 
biz 186 kilometre daha yaparak 
242 kilometreye ulaştık. 
Karadeniz Sahil Yolunu 
tamamladık. Uzungöl Turizm 
Merkezi Yolu, Trabzon-
Kireçhane Yolu Of-Çaykara Yolu 
ve Maçka-Karahava Arası Yolu 
gibi önemli karayolu projelerini 
hizmete verdik.  Karadeniz sahil 
yolundan tutun Tanjant yoluna 
birçok iş yaptık. Trabzon'u 
Gümüşhane üzerinden Bayburt, 
Erzurum ve bütün Doğu-
Güneydoğu'ya bağlayan 14,5 
kilometre uzunluğunda Yeni 
Zigana Tüneli'ni çift tüplü olarak 
inşa ettik. Açıldığı günden bu 
yana Yeni Zigana Tünelimizden 
yaklaşık 2,5 milyon araç geçti.” 
ifadelerini kullandı.
“KANUNİ BULVARI 
PROJESİNDE SON AŞAMAYA 
GELİYORUZ”
Hiç şüphesiz devam eden en 
önemli karayolu projelerinden 
birinin de Kanuni Bulvarı 
Yolu'ndaki çalışmalar olduğunu 
belirten Uraloğlu, “Bildiğiniz 
üzere Kanuni Bulvarı; ana aksı 
toplamda 28 kilometre ama 
bağlantı yollarıyla beraber tam 
62 kilometre bir proje. Proje 
kapsamında bugüne kadar 
Akyazı Tüneli, Beşirli Tüneli, 
Bahçecik Tüneli ve son olarak 
Boztepe Tüneli'ni açtık. Kanuni 

Bulvarı şehir merkezinden 
geçmesi nedeniyle zor bir proje. 
Projemizin son aşamasına 
doğru geliyoruz. 
Trabzon'umuzun bir diğer 
önemli karayolu projesi de 
Güney Çevre Yolu projemiz. 

Trabzon'umuzun şehir içi ve 
transit trafiğini düzenlemek için 
projelendirdiğimiz Güney Çevre 
Yolu toplam 43,8 km 
uzunluğunda. Üç Kısım halinde 
hayata geçireceğimiz çevre 
yolunun ilk etabının 
çalışmalarını hızlandırdık; 
hızlıca bitireceğiz.” diye 
konuştu.
“SÖZ VERDİK Mİ YAPARIZ”
Uraloğlu sözlerini şöyle 
sürdürdü; “Sizlerle bir müjde 
daha paylaşmak istiyorum. Dün, 
Trabzon Büyükşehir Belediyesi 
yetkilileri ile bir araya gelerek 
Trabzon Hafif Raylı Sistem 
Projesi'ni hayata geçirecek 
protokolü de imzaladık. Biz bir 
söz verdik mi yaparız. 
Trabzon'umuza; Akçaabat'tan 
Yomra merkeze ulaşan; Şehir 
Hastanesi, Akyazı Stadyumu, 
Meydan, Üniversite, Otogar ve 
Havalimanı gibi bir çok önemli 
durağı içeren 31,9 kilometre 
uzunluğunda 56 istasyon içeren 
kent içi raylı sistemi 
kazandıracağız. Trabzon 
Havalimanımızın genişletme 
çalışmalarına da başladık.  Bu 
çalışmalar elbette kısa vadeli 
çözümdür. Yeni Havalimanı 
projesini de yatırım programına 
aldık. 3.240 metre uzunluğunda 
ve 45 metre genişliğinde pist 
inşa ederek geniş gövdeli 
uçakların da inebileceği bir 

havalimanına kavuşacağız. 70 
bin metrekarelik terminal 
binasında yılda 15 milyon 
yolcuyu ağırlayabileceğiz. 
Tamamlandığında Trabzon'a 
uzun yıllar hizmet edecek çok 
kıymetli bir eser olacak.”

3 HABERBüyükliman
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BAŞKENT'TE TRABZON COŞKUSU
Ankara Trabzon Günleri 25 Nisan'da başlayıp 28 Nisan günü son buldu. Ankara Trabzon Günlerine ilgi bir hayli yoğundu. Etkinliğe sadece Trabzon'lu firmaların katılması dikkatlerden kaçmadı.   
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TRABZON ANKARA GÜNLERİN'DEN KARELER
Ankara Başkent Millet Bahçesi'nde her yıl düzenlenmekte olan Trabzon Tanıtım Günleri sona erdi. Etkinlik
süresince gurbetteki hemşehrilerimizle bir araya gelerek hasret giderildi. Tanıtım günlerinden geriye kalan kareler.
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TRABZON ÜNİVERSİTESİ,
ESKİ HASTANEYİ İSTEDİ

esmeleyi bilen gerçek varlığı 

Btanıyabilir. Besmele, Allah ve 

Rahmandan bahseder.  Allah, 

sonsuz soyut(maddi olmayan), Rahman ise 

O'nun sonsuz somut(maddi) tecellisidir İsra 

110. Yaratma ilim, irade ve kudret üçlüsü ile 

olur. Allah, ilmindeki bir şeyi yaratmak 

istediği zaman, ilmini bir kalıp yapar ve 

kudretini (enerliyi) buna sürer, soyut olan 

enerji somutlaşarak varlıklar meydana gelir. 

Allah, sonsuz ilim, kudret ve iradedir. 

Sonsuz olan Allah'ın kudreti 

somutlaşarak(maddileşerek) görünür hale 

gelir. Bu görüntüye Allah'ın ehadiyet tecellisi 

diyoruz. Kâinattaki her şey, insan, hayvan 

bitki vs ehadiyet tecellisidir. En büyük 

ehadiyet tecellisi Hz. Muhammed'dir. 

Kısaca ruh somutlaşır(maddileşir) benlik ve 

nefis olur. İlim ve kudret bir araya gelir, 

irade ile(evrimle) gelişir varlıklar meydana 

çıkar.

   Nasıl ki su buharı, yoğunlaşırsa su, 

katılaşırsa buz olarak görünür.  Soyut bir 

yasa olan ruh şekil alınca somut varlık 

olarak görünür, soyutun şekli olmaz. 

İnsanlık, soyut kavramları öğrendiğinde 

gerçek âdem oldu, imtihanı başladı ve 

Allah'ı tanıdı. Sinir sistemimiz ve bedenimiz, 

ruhun maddi kılıfıdır. Ölünce o ruh, nurani 

bir beden giyer, devam eder yok olmaz. 

   Halka fiili, şekil verdi manasındadır, 

hocaların çoğu bunu yoktan yarattı 

manasında anlıyor. Mutlak manada yokluk 

diye bir şey olmaz, her şey zıddı ile bilinir 

kaidesince varlığı anlamamız için yokluk 

diye bir kavram uydurulmuştur. Gerçek 

manada yokluk olsa o zaman Allah'ın 

ilminin dışı olmuş olur ki hâşâ başka bir 

ilahın varlığını çağrıştırır. Maddeyi madde 

yapan bilinç ve manadır, hayatı hayat 

yapan vahiydir. 

   Kısaca, geçmiş ve geleceği elinde 

tutamayan, zerrelere bilinç yerleştiremeyen, 

her şeye egemen olamayan bir güç, hiçbir 

şey yaratamaz. Vahiy, kâinatın doğal 

yasalarının, varlığın bilinci ve aklıdır. 

Sibernetik sistem, Allah'ın somut boyutunun 

bir yansımasıdır. Ruh, bilinç ve yazılımdır, 

beyin ve beden onun somut şeklidir. Bu 

yazılım, bedenin çürümesiyle kaybolmaz. 

İnsan ruhu kötü olursa, cin ve şeytan olur, 

ona habis ruh denilir. İyi olursa melekleşir 

halk tabiriyle evliya olur.

   Bazen kâinat değerinde olan soyut bir 

hakikat, somutlaşınca küçülür, değerini 

yitirir. Ruh, beden ve nefis olarak 

somutlaşırsa değeri azalır, soyut olan aşk 

ve sevgi cinselliğe inerse yani somutlaşırsa 

değerini kaybeder. Soyut âlemden geldik 

somutlaşarak şekil aldık tekrar soyuta 

dönüyoruz, yani O'ndan geldik yine O'na 

dönüyoruz, korku, endişe ve üzüntüye 

gerek yoktur, hayat devam edecektir. Allah'a 

ve hayatın devamlılığına inanıp iyilikler 

yapanlar için ebedi bir cennet hayatı vardır 

Bakara 62. 

“ALLAH, VARLIKLARI NASIL YARATIYOR”

Osman KOYUNCU
Trabzon Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Emin Aşıkkutlu, Sağlık Bakanlığından
Tonya Devlet Hastanesinin eski binasını Tonya Meslek Yüksekokulu için istedi.

BÖLGE İHRACATININ ARTIRILMASI
İÇİN KOBİ'LERE DESTEK VERİLECEK

rotokol imza törenine 

PTrabzon Ticaret ve 
Sanayi Odası (TTSO) 

Başkanı Erkut Çelebi, DOKA 
Genel Sekreteri Kemal Akpınar, 
Doğu Karadeniz İhracatçılar 
Birliği (DKİB) Başkan Yardımcısı 
Ahmet Hamdi Gürdoğan, TTSO 
Meclis Başkan Yardımcısı 
Selçuk İskender ve TTSO 
Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Ahmet Kazaz katıldı.
“KOBİ'LERE İHRACAT 
KAPASİTELERİNİ 
ARTIRMALARI İÇİN 
ÜCRETSİZ HİZMET 
SUNULACAK”
TTSO Başkanı Erkut Çelebi, dış 
ticaretin ülkemizin milli gelirinin 
artması, üretim ve ticaret 
hacminin gelişmesi, üretimde 
teknolojinin kullanımının 
artırılması, istihdam 
olanaklarının çeşitlendirilmesi 
bakımından önemli olduğunu 
ifade ederek şunları söyledi: 
“Bölgemizde ihracatın 
geliştirilmesi için üreticilerin dış 
ticaret istihbaratlarının 
geliştirilmesi, bu anlamda kurum 
ve kuruluşların uzman kadro ve 
altyapıları ile üreticilere tam 
destek sağlaması 
gerekmektedir. Dış Ticaret 
Destek Merkezi bölge ihracatını 
artırmak amacıyla KOBİ'lerimize 
destek verecektir. Proje 

kapsamında görevlendirilen dış 
ticaret uzmanları, başvuran 
KOBİ'lere belirlenen çerçevede 
danışmanlık desteği sunacak, 
hizmetler proje süresi boyunca 
ücretsiz olacak, proje ortağı ve 
iştirakçileri KOBİ'lere verilecek 
olan hizmetler karşılığında 
herhangi bir ücret talep 
etmeyecektir. KOBİ'lere hedef 
pazar araştırması ve 
saptanması, potansiyel müşteri 
profilinin belirlenmesi ve KOBİ 
özelinde potansiyel müşteri 
listelerinin oluşturulması, hedef 
pazarlardaki rakiplerin 
belirlenmesi ve temin edilen 
veriler ile rakipler üzerinde 
rekabet gücü ve avantaj 
oluşturulması, ihracat ve ithalat 
süreçlerinde KOBİ'lere 
karlılıklarını artırmaları 
doğrultusunda ürün/fiyat 
analizleri sunulması, teknik 
istihbarat gibi hizmetler ücretsiz 
olarak sunulacaktır.”
“AMACIMIZ BÖLGE 
KOBİ'LERİNİN İHRACATTAN 
ALDIĞI PAYI ARTIRMAK”
DOKA Genel Sekreteri Kemal 
Akpınar, projenin DOKA 
öncülüğünde, Trabzon, Giresun 
ve Ordu Ticaret ve Sanayi 
Odaları ile Doğu Karadeniz 
İhracatçılar Birliği iş birliğiyle 
uygulanacağını vurgulayarak, 
“Dış Ticaret Destek Merkezi, 

TR90 Bölgesi'nde yer alan 
KOBİ'lerin uluslararası 
pazarlardan pay alabilmeleri için 
rekabet güçlerinin artırılması ve 
dışa açılmalarının 
desteklenmesi konusunda 
önemli bir rol üstlenecektir. Bu 
amaç doğrultusunda hedef 
ülkelerin belirlenmesi, bu 
ülkelerde potansiyel müşteri 
işletmelerin bulunması, karşı 
ülkeden gelen taleplerin 
iletilmesi, fuar araştırması gibi 
temel hizmetlerin sağlanması, 
KOBİ'lerin uluslararası pazarlara 
açılarak zorlaşan rekabet 
yapısında kurumsal gelişimlerini 
sağlayabilecekleri altyapının 
kazandırılması, hali hazırda 
ihracat yapan firmaların ihracat 
kapasitelerinin geliştirilmesi ve 
daha birçok çalışma yapılacak, 
destek sağlanacaktır. Proje 
kapsamında DOKA'nın Trabzon, 
Giresun ve Ordu'daki Yatırım 
Destek Ofisi görevlileri, 
TTSO'dan 5 uzman ve DKİB'in 
görevlendireceği bir personel ile 
toplam 10 kişi merkezin 
faaliyetlerini yürütecek” diye 
konuştu.
DKİB Başkan Yardımcısı Ahmet 
Hamdi Gürdoğan da bölge 
ihracatının artırılması için önemli 
buldukları Dış Ticaret Destek 
Merkezi projesinin hayırlı 
olmasını diledi.

BEŞİKDÜZÜ MYO'DA
SEKTÖR BULUŞMASI
Okul idari bina toplantı salonunda gerçekleştirilen sunumda, İşletme Müdürü Zeliha
Olgun, üretim süreçleri hakkında bilgi ve deneyimlerini büyük bir özveri ile paylaştı.

rabzon Üniversitesi 

TBeşikdüzü Meslek 
Yüksekokul, “Sektör 

Buluşmaları” etkinlikleri 
kapsamında, bölgenin önemli 
firmalarından, Olgun Klima San. 
Tic. Ltd. Şti'nin İşletme Müdürü 
Zeliha Olgun tarafından, 
Yönetim ve Organizasyon 
Bölümü / İşletme Programı ikinci 
sınıf öğrencilerine, “Üretim 
Yönetimi” dersine yönelik bir 
sunum gerçekleştirdi.
Trabzon Üniversitesi Beşikdüzü 

Meslek Yüksekokulunda Sektör 
Buluşmaları kapsamında 
bölgenin önemli firmalarından 
olan Olgun Klima'nın İşletme 
Müdürü Zeliha Olgun, Yönetim 
ve Organizasyon 
Bölümü/İşletme Programı ikinci 
sınıf öğrencilerinin "Üretim 
Yönetimi" dersine yönelik bir 
sunum gerçekleştirdi. Okulun 
idari bina toplantı salonunda 
gerçekleştirilen sunumda, 
İşletme Müdürü Zeliha Olgun 
üretim süreçleri hakkında bilgi 

ve deneyimlerini büyük bir özveri 
ile paylaştı. Beşikdüzü MYO 
Müdürü Dr. Öğr. Üyesi Ertuğrul 
Karoğlu, Müdür Yardımcısı Öğr. 
Gör. Taner Başfırıncı ve Öğr. 
Gör. Filiz Köyel'in de katılımıyla 
gerçekleşen etkinlik sonrasında, 
Yüksekokul Müdürü Dr. Öğr. 
Üyesi Ertuğrul Karoğlu ve 
etkinliğin Moderatörü Öğr. Gör. 
Dr. Betül Şahin tarafından 
katılım ve değerli sunumlarından 
dolayı Zeliha Olgun'a teşekkür 
belgesi takdim edildi.

T
rabzon Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Emin 
Aşıkkutlu, Sağlık 

Bakanlığından Tonya Devlet 
Hastanesinin eski binasını 
Tonya Meslek Yüksekokulu için 
istedi. Taleple ilgili Trabzon İl 
Sağlık Müdürlüğü üzerinden 
Sağlık Bakanlığına resmi yazı 
yazan Rektör Aşıkkutlu, 
“Üniversitemiz Tonya Meslek 
Yüksekokuluna öğrenci alımı 
yapılan program sayısının 6'ya 
yükselmesi, laboratuvar/derslik 
ihtiyacının artması ve mevcut 
yüksekokul binasının artan bu 

ihtiyaçlara cevap verememesi 
neticesinde, ek hizmet binasına 
ihtiyaç hâsıl olmuştur. 
Yüksekokulumuzun ihtiyaç 
duyduğu ek hizmet bina 
talebinin orta ve uzun vadede 
karşılanması amacıyla mülkiyeti 
Maliye Hazinesine ait olan 
Tonya İlçesi, Orta Mahalle, 191 
ada 39 nolu parsel üzerinde 
bulunan eski Tonya Devlet 
Hastane binasının uygun 
görülmesi halinde 
Üniversitemize tahsis edilmesi 
hususunda gereğini bilgilerinize 
arz ederim.” ifadelerine yer 

verdi.
HASTANE BİNASINI MYO 
İÇİN İSTİYORUZ
Konuyla ilgili açıklamalarda 
bulunan Tonya Belediye 
Başkanı Osman Beşel, Tonya 
Devlet Hastanesinin eski 
binasını meslek yüksekokulu 
için istediklerini ve bu sayede 
Beşikdüzü'nde eğitim gören 
öğrencilerin derslik için artık 
Beşikdüzü'ne gitmek zorunda 
olmayacaklarını ifade etti. 
Başkan Beşel ayrıca günümüz 
şartlarına uygun olmayan 
Toplum Sağlığı Merkezinin yeni 
binasının 1 sene içerisinde 
tamamlanacağını vurgulayarak 
bu süre zarfında Toplum Sağlığı 
Merkezinin hastanenin eski 
binasında hizmet vermeye 
devam edeceğini de vurguladı. 
Başkan Beşel, hastanenin 
yarısının geçici olarak Toplum 
Sağlığı Merkezi olarak 
kullanılacağını yeni binanın 
tamamlanmasının ardından 
tamamen üniversiteye tahsis 
edileceğini söyledi. Ayrıca yurt 
sorunun da bu minvalde 
çözüleceğinin altını çizdi.

Doğu Karadeniz Kalkınma Ajansı (DOKA) bölgesinde bulunan KOBİ'lerin ihracat kapasitelerinin
artırılması için kurulan TR90 Bölgesi Dış Ticaret Destek Merkezi'nin İş birliği Protokolü imzalandı.



B
ü
y
ü
k
l
i
m
a
n

P
os
ta
sı

3
0
.0

4
.2

0
2
4

 S
p
o
r

TRABZONSPOR-GAZİANTEP FK: 4-2
Trendyol Süper Lig'in 34. haftasında Trabzonspor, ilk yarısını 2-0 geride kapattığı maçta Gaziantep
FK'yı 51 ile 68. dakikalar arasında bulduğu gollerle 4-2 mağlup etti. Müthiş bir geri dönüşe imza atan
bordo-mavililerde hat-trick yapan Onuachu maça damgasını vururken, diğer gol ise Bardhi'den geldi.

4-2
rendyol Süper Lig'in 34. haftasında Trabzonspor ile 

TGaziantep FK karşı karşıya geldi. Papara Park'ta oynanan 
mücadeleyi bordo-mavililer müthiş bir geri dönüşe imza 

atarak 4-2 kazandı. Konuk ekip Gaziantep FK, mücadelenin ilk 
yarısını 12'de Deian Sorescu ve 21'de Denis Draguş'un golleriyle 2-
0 önde tamamladı. İkinci devreye muhteşem bir giriş yapan 
Trabzonspor, 51, 66 ve 68'de Paul Onuachu ile 65'te Enis 
Bardhi'nin golleriyle 4-2'lik üstünlüğü yakalayıp üç puanı kaptı. 
Evinde 2 maç sonra kazanan Karadeniz ekibi, puanını 58'e 
yükseltip üçüncü sıradaki yerini iyice sağlamlaştırdı. 
Deplasmanlarda üst üste 4. kez mağlup olan 16. sıradaki 
Gaziantep ise 34 puanda kaldı.

Trabzon Büyükşehir Belediyesi Sosyal Hizmetler Daire Başkanlığı, Trabzon spor Kulübü, İl Milli Eğitim Müdürlüğü ve TÜGVA
işbirliğiyle gerçekleştirilen özel etkinlikte, şehrin dört bir yanında yaşayan 550 öksüz ve yetim çocuk unutulmaz bir deneyim yaşadı.

BÜYÜKÞEHÝR, ÖKSÜZ VE YETÝM
ÇOCUKLARA UNUTULMAZ GECE YAÞATTI

osyal sorumluluk projelerine 

Sbüyük önem veren Trabzon 
Büyükşehir Belediyesi, 

ilçelerden özel olarak tahsis edilen 
otobüslerle çocukları alarak 
Papara Park Stadı'na götürdü. 
Otobüslerden inen çocuklara  
çeşitli ikramlar yapılırken, 
çocukların sevinçle parlayan 
gözleri herkesi etkiledi. Büyükşehir 
Belediye Başkanı Ahmet Metin 
Genç, çocuklara özel olarak 
hazırlanan Trabzonspor 
kaşkollarını dağıtarak onlara 
unutulmaz bir gün yaşamalarını 
sağladı.
Ziraat Türkiye Kupası Yarı Final ilk 
maçı olan Fatih Karagümrük 
karşılaşmasını izleyen çocuklar, 
heyecan dolu dakikalar yaşadı. Bu 
özel deneyimin ardından, Trabzon 
Büyükşehir Belediyesi'nin özenli 
organizasyonuyla çocuklar tekrar 
ilçelerine güvenle geri götürüldü. 
Bu tür faaliyetlerin toplumsal 
dayanışmayı güçlendirdiğini ifade 
eden Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ahmet Metin Genç, “Bu etkinlikte, 
çocuklarımızın yüzlerindeki 
mutluluğu görmek bizleri ayrıca 
memnun etti. Sosyal sorumluluk 
projelerine verdiğimiz önem 
doğrultusunda, işbirliği içinde 
olduğumuz kurumlarla birlikte 
böylesine anlamlı bir etkinliği 
hayata geçirmekten dolayı 
mutluluk duyuyoruz. Bu tür 
faaliyetlerin toplumsal dayanışmayı 
güçlendirdiğine inanıyoruz ve 
bundan sonra da benzer 
etkinliklere devam edeceğiz” dedi.


